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Det ble den 23.08.2023 avholdt styremøte i Alstahaug & Leirfjord Jeger- og 
Fiskerforening på klubbhuset i Novika.   
 
Til stede: Christer Øveraas, Morten Naustvoll, Roger Bjørsvik, Jan Balseth, Geir 
Arne Otting, Monica Mathisen, Harald Inge Mathisen og Lotte Sommerbakk.  
 
 
 
Sak nr. 26/2023 Godkjenning av forrige møteprotokoll 
Dato for opprettelse av dokument bør endres. Ellers godkjent.  
 
 
Sak nr. 27/2023 Økonomi  
Jan informerer og gjennomgår budsjett. Vi er pr. 22.08.23 i minus på budsjettet. 
Skytingen vil ta seg opp nå så vi forventer mer inntekt her fremover. Mulig at det 
også skal kjøres et jegerprøvekurs til i høst.  
 
Saldo pr. dd. 115.724,71 kr. På hyttekontoen har vi 45.367,62 kr.  
 
Samarbeidsavtalen med SBH er i boks, veldig bra!  
 
 
Sak nr. 28/2023 Status hytte 
Det er laget arrangement om dugnad.  
Lite påmelding på dugnad, men vi regner med at det kommer flere etter hvert.  
Det må fikses opp, tas bilder for markedsføring. I begynnelsen av neste uke legger 
vi en plan på hvem som gjør hva.  
 
 
Sak nr. 29/2023 Eventuelt 
 
Loddsalg 
Vurdere å starte et nytt loddsalg. Vi m begynne å skaffe premier. Vi starter 
loddsalget så snart dette er på plass. Monica har ansvaret for dette.  
 
Hundeluftegård 
Geir Arne kunne ikke finne skiltet med info og betaling når han var der sist. Er det 
borte? Det må sjekkes opp om det er synlig.  
 
 
 



Styremøteprotokoll nr. 5 – 2023 

 
 

 
 
Siste arrangementer 
Fiskesommer: Bra oppmøte og et fint arrangement.  
Fylkesmesterskap: Greit oppmøte på ca. 26 stk lørdag. 13 på sportingbanen. Får 
veldig skryt av anlegget og ny-banen.  
Hundekveld: Det ble også arrangert hundekveld med bra oppmøte. Fint tiltak.  
 
Skytebaner 
Vi må sjekke om det må være standplassledere på begge skytebanene når det er 
skyting. Viktig at det er trygt og sikkert for de som er på skyting.  
Standplassleder børe være til stede der det er utlån av våpen og nybegynnere. 
 
 
Det diskuteres regler for våpen i våpenkoffert når du ankommer lokalet. Sikkerheten 
tilsier at det ikke er tillat med våpen i futteral eller koffert. Våpenet bør være synlig 
når man ankommer.  
 
Elgbanen 
Ønskes dørpumpe på elgbanen det det smeller fryktelig i venterommet da noen ikke 
klarer å lukke døren. Det settes opp dørpumpe på elgbanen. Harald-Inge tar ansvar 
for dette.  
 
Parkeringskomite for Sparebank 1 Helgeland 
Har sagt ja til å stille 3 stk. til parkeringsvakt på lokalbankløpet i regi av SBH.  
Prøve å finne noen som kan stille.  
 
Vei ved ny-banen 
Veien vi har gravd ut i forbindelse med ny-banen må fikses.  
 
Kaster ved flaggstang 
Det må lages en fysisk hindring som sikkerhet for at ingen skal være i nærheten når 
kasteren er i bruk. Geir Arne tar ansvar og snakker med leirduegruppen for å få 
fikset dette.  
 
Hjemmeside 
Får ikke til å publisere siste møtereferat. Lotte sjekker opp hva som er feil.  
 
Kalender for utleie 
Vi må prøve å få kalenderen opp å gå slik at vi får oversikt over utleie, bruk av baner 
osv. Morten ser på dette.  
  
 
 
 
 


